



香港國際音樂學校

電子學生證退回安排通知

由於系統更新，本校將停止使用早年發出的電子學生證。凡持有該電子學生證之新舊學生，請於**2026年9月30日或之前**，於本校辦公時間內親身攜同電子學生證到校務處辦理退證手續。程序如下：

1. **身份核實**：確認閣下為本校學生及持證人；
2. **證件檢查**：確保電子學生證正常及有效；
3. **表格填寫**：填妥退回電子學生證表格。

完成上述程序後，本校將退回電子學生證按金 **港幣 50 元**。

如有查詢，請致電 27773452 聯絡謝小姐。



香港國際音樂學校

2026年8月1日

本校辦公時間：

星期一至五	： 1PM - 10 PM
星期六	： 9 AM - 5 PM
星期日及公眾假期	： 休息



香港國際音樂學校

Hong Kong International Institute of Music (HKIIM)
Notice on Electronic Student Card Return Arrangement

Due to system updates, HKIIM will discontinue the use of electronic student cards issued in earlier years. All current and former students holding such cards must personally bring their electronic student card to the School Office during office hours **on or before September 30, 2026** to complete the return procedure. The steps are as follows:

1. **Identity verification:** Confirm that you are a student of HKIIM and the cardholder;
2. **Card inspection:** Ensure the electronic student card is in normal and valid condition;
3. **Form completion:** Fill out the electronic student card return form.

Upon completion of the above procedures, a refund of **HKD 50** will be issued.

For enquiries, please contact Ms. Tse at 27773452.



Hong Kong International Institute of Music

August 1, 2026

Office Hours

- Monday to Friday : 1 PM – 10 PM
- Saturday : 9 AM – 5 PM
- Sunday & Public Holidays : Closed